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Abstract (en)
[origin: WO2015104129A2] The invention relates to a watch (1) comprising an electronic module (6) driving display means (4) for the analogue
display, on a dial, of at least one auxiliary function as well as the normal display of the current time, said at least one function being controlled by
control means (5) and comprising at least one phase using at least one operating mode wherein the duration of said phase is measured.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une montre (1) comportant un module électronique (6) entrainant des moyens d'affichage (4) pour l'affichage
analogique sur un cadran d'au moins une fonction annexe en plus de l'affichage normal de l'heure courante, ladite au moins une fonction étant
commandée par des moyens de commande (5) et comprenant au moins une phase utilisant au moins un mode de fonctionnement dans lequel la
durée de ladite phase est mesurée,
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